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§41 Mötets öppnande 
Fredrik Björk, ordförande för mötet, hälsade alla välkomna. 

§42 Välkommen Jens Sjölander, adjungerad i  styrgrupp för Malmö

Universitet och Katarina Olsson, MISO 

Styrgruppen hälsade Jens Sjölander (Mau) välkommen till mötet som adjungerad. Styrgruppen
konstaterade att adjungerade har närvarorätt och yttranderätt men inte rösträtt. 

Styrgruppen hälsade också Katarina Olsson välkommen till styrgruppen. 
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Datum:
2023-03-23
Plats:
Stadshuset, August Palms plats 1

Protokollet omfattar:
§§ 41-50
Beslutande (ledamöter):
Ewa Bertz, Fredrik Björk, Sanna Axelsson, Tony Rahm, Zeynep Erdal (på länk)

Ej närvarande:
Kristiina Pekkola, Tommy Theorin

Övriga närvarande: 
Tom Roodro (samordnare Malmöandan)
Verenice Bengtsson (samordnare Malmöandan)
 Jens Sjölander (adjungerad, Malmö Universitet)
 Katarina Olsson, MISO
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Beslut

1.   Styrgruppen har tagit del av protokoll från styrgruppsmöte den 10 februari
och lägger det till handlingarna och lägger dem till handlingarna. 

 

§43 Val av sekreterare och protokolljusterare
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§45 Uppdatering av vårens aktiviteter 2023

Föredragande: Verenice Bengtsson och Tom Roodro 

Sammanfattning

28:e februari - Samverkansmöte inklusive lunch med Impact Malmö. Impact Malmö är ett
initiativ från Rädda barnen, IKEA, Ikano Bank, Stena Fastigheter, Malmö FF och Malmö
stad. Uppstart av Impact Malmö som har till syfte att ge fler möjlighet att mäta effekt av
sitt arbete med barn och unga som varken arbetar eller studerar. De organisationer som
ansluter sig till Impact Malmö kommer bland annat att erbjudas utbildningar och verktyg
som kan användas för att bättre förstå effekten av sitt arbete.  
Samordnarna ansvarade för processledning genom mötet. Det hölls ett samtal om vikten
av effektmätning och tipsades om att man kan bli medlem i den ideella organisationen
Effektfullt. 
  
1:a mars - Stå upp mot det digitala hatet i samarbete med Malmö stad och Kodex Malmö. 
Amani Loubani inleder och därefter är det ett program för att öka medvetenhet om digitalt
hot och hat. Det var Malmö stad, genom stadskontoret, som var värd för mötet.
Bakgrunden till mötet finns bland annat i en rapport inom pilotsatsningen ”Malmö – trygg
och säker digital stad” som togs fram tillsammans med Center mot våldsbejakande
extremism (CVE) och Nordic Safe Cities (NSC). Syftet var att förstå mer om hur näthatet ser
ut i Malmö, för att därefter kunna ta ett samlat grepp mot hatet. Samordnarna
modererade seminariet. 

22:e mars – Lärandelunch där vi presenterade Barnens Karta. Barnens karta är en
interaktiv karta som direkt i mobilen visar var det går att hitta aktiviteter, rörelse, bad, lek
och upplevelser för barn och unga mellan 0-18 år. Initiativtagaren, Mikael Eriksson, för
Barnens Karta var föredragande vid lärandelunchen. 
Läs mer om Barnens Karta Barnens Karta

Nästkommande arrangemang under våren 2023: 
Verenice påminde styrgruppen om det tema som styrgruppen tidigare tagit beslut om att
vara årets fokus – jämlik hälsa, kost och rörelse med särskilt fokus på diabetes typ 2. 

Verenice visade bland annat en översikt över hur utbredningen av diabetes typ 2 ser ut i
Malmö. Verenice informerade om att Malmötimmen kommer att arrangeras nästa gång
den 19 april med temat Rörelse och kost med utgångspunkt i utbredning en av diabetes
typ 2, på Södra Vallgatan 5. Vid detta tillfälle är tanken att man ska höja medvetandet och
kunskapen för fler kring frågan om diabetes typ 2.
 

§44 Föregående mötesprotokoll (10/2-23)

Beslut

1.  Mötet valde Tom Roodro till sekreterare. 
2.  Mötet valde Ewa Bertz till protokolljusterare.
 

https://www.barnenskarta.se/
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Föredragande: Verenice Bengtsson

Sammanfattning

Samordnarna har tidigare skickat ut förslag på aktiviteter till hösten. Förslagen togs upp
för samtal och kommentarer.  Förslag Malmötimmen: Det har kommit ett förslag om
temat ”trygghet och tillit”. Det hölls ett generellt samtal om hur olika aktörer/perspektiv
behöver göras delaktiga för att överbrygga socialt kapital mellan olika områden i staden.
Man pratade också om vilka yrkesgrupper som skulle behöva vara med i samtalen vidare. 
Samordnarna föreslog att utgå från frågeställningen ”hur kan vi tillsammans arbeta med
att öka tryggheten och tilliten i staden och tillgängliggöra stadens offentliga rum för
fler?”

Förslag lärandeluncher (som också skickats ut på mail): 

Arbete och hälsa: Fokus på kopplingar mellan sysselsättning och hälsa? 

Föredragshållare: Tillväxtkommissionen?

Rörelseglädje: om våra möjligheter att vara aktiva. Skillnader mellan barn med
resurser och utan. Med ett konkret exempel från en förening som möjliggör gratis
fritidsaktiviteter för unga Malmöbor. 

Föredragshållare: Bulltofta IF.

Psykisk och fysisk hälsa - hur hänger det ihop?
Vad vet vi om sambanden mellan psykisk och fysisk hälsa? Och hur kan vi, i samverkan,
bidra med en positiv förändring? 
Föredragshållare: RF sisu

Stadsplanering för Malmöborna
Hur bygger vi in möjligheter för rörelse i framtidens Malmö? 
Föredragshållare: Stadsbyggnadskontoret? Någon med ansvar för utbyggnaden av
Nyhamnen eller Sege Park kanske?

Friluftsliv för bättre folkhälsa
Vad vet vi om naturens välgörande för vår hälsa? Har vi, som stadsbor, jämlik tillgång till
naturen? Hur kan vi ge fler möjligheter att komma ut i naturen?
Föredragshållare: Friluftsfrämjandet eller Scouterna?

Hur skapar vi en hållbar och inkluderande arbetsmarknad?
Hur kan vi tillsammans skapa bättre förutsättningar för att arbeta mot en inkluderande
arbetsmarknad? 

P R O T O K O L L  M A R S  2 0 2 3

§46 Samtal om höstens aktiviteter, med utgångspunkt i 2023 års tema –
jämlik hälsa

Dialogforumet kommer att hållas den 31 maj, med samma tema som ovanstående, på
Malmö arena Hotel. Vid dialogforumet har vi fokus på hur vi i samverkan kan bidra med
lösningar som skapar en positiv utveckling kring rörelse och kost. 

Vid mötet lyftes en fråga om vad som är nästa steg, det vill säga efter dialogforumet.
Det framfördes en tanke om att en möjlighet är att involvera akademin mer så att vi kan
koppla forskning, och eventuella forskningsansökningar till satsningar vi vill göra i
Malmö. 
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Det kom upp ett förslag med att få med FIFH Malmö som ett exempel på hur man kan
arbeta med idrott och inkludering, där man bland annat jobbat med kopplingen till
sysselsättning också. 

Det kom upp ett förslag om att fråga Scouterna om de skulle kunna hålla en
lärandelunch inom ”friluftsliv för bättre folkhälsa”. 

Under temat ”arbete och hälsa” kom ett förslag om att något socialt företag skulle kunna
hålla en lärandelunch. 

Från Malmö Universitet tog man med sig frågan om vilken del av
akademin/forskningsmiljöer som skulle kunna kopplas till årets tema i Malmöandan. 

Det kom upp en fråga om hur vi ska mäta effekterna av det Malmöandan gör. Till
exempel kring de samtalsforum vi bjuder in till – hur mäter vi värdet av det? 

Det lyftes också en fråga kring hur man kan integrera Malmöandan in i andra processer
och verksamheter som redan pågår i Malmö. 

Zeynep, som representerat Malmö Ideella, meddelade att hon kommer att avgå från
styrgruppen. 

Det kommer att utses en ersättare för Malmö Ideellas räkning. 
Det påbörjas nu ett arbete genom valberedningen för att få in representanter från
idéburna organisationer.

Beslut: 

1.    Styrgruppen gav sig själva i uppdrag att fundera över hur de föreslagna aktiviteterna
kan hanteras inom Malmöandan, för att tas beslut om vid nästa styrgruppsmöte. 

2.    Styrgruppen tar med sig frågan om hur man kan mäta effekter från det vi gör i
Malmöandan.

P R O T O K O L L  M A R S  2 0 2 3

§ 4 7  S A M T A L  O M  S T Y R G R U P P E N S  A R B E T E  –  V Ä G E N  F R A M Å T

Sammanfattning

Man kom överens om att styrgruppen fortsätter samtalet kring ansvaret för
samordning, administration och ekonomi gällande Malmöandan vid nästkommande
möte den 10 maj. 
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§48 övrigt 

Det informerades om att en årsrapport för Malmöandan skickats till styrgruppen för att
komma med kommentarer. Det har inte kommit några kommentarer. Årsrapporten kommer
att tas upp i kommunstyrelsen den 12 april.

§49 Nästa möte

Beslut 

1. Nästa möte bestämdes till den 10 maj kl. 09.00. 

 
Underskrifter:

Sekreterare      Tom Roodro

Ordförande     Fredrik Björk

Justerande       Ewa Bertz


